

Sake Moment全年禮遇 Year-round privilege at Sake Moment

門市地址

- 1. The Southside: 香港黃竹坑香葉道 11 號 The Southside 3 樓 316 號舖
- 2. 利園商場二期: 香港銅鑼灣恩平道 28 號利園商場二期低層 24-25 號舖
- 3. Airside: 九龍啟德 Airside B1 層 B115 號舖
- 4. K11 MUSEA: 九龍尖沙咀梳士巴利道 18 號 K11 MUSEA 地庫 2 樓 B201-15&16 號店舖

Store addresses

- 1. The Southside: Shop 316, 3/F, The Southside, 11 Heung Yip Rd, Wong Chuk Hang, Hong Kong
- 2. Lee Garden Two: LG24 LG25, Lee Garden Two, 28 Yun Ping Road, Causeway Bay, Hong Kong
- 3. Airside: Shop B115, B1/F, Airsde, Kai Tak, Kowloon
- 4. K11 MUSEA: Unit 15&16, B201, B2/F, K11 MUSEA, 18 Salisbury Rd, Tsim Sha Tsui, Kowloon

條款及細則:

- 1. 此禮遇由即日起至2025年12月31日止。
- 2. 此禮遇只適用於Sake Moment 實體商店。
- 3. SUPREME 客戶於結賬時須出示 SUPREME App 內有效的 e-ID,方可享用此禮遇。
- 4. 根據香港法律,不可售賣酒精類飲品 (令人醺醉的酒類) 予 18 歲以下人士。在 Sake Moment商店下訂單,則表明你已年滿 18 歲或以上。
- 5. 此禮遇只適用於正價產品(指定產品除外)。
- 6. 此禮遇不包括指定品牌及產品,包括但不僅限於十四代、威士忌、獺祭、酒杯及其他品牌或產品,Sake Moment 保留隨時更改之權利。
- 7. 除另有説明外, 此禮遇不能與其他折扣一起使用。
- 8. Sake Moment 保留修改條款及細則的權利,而不作事前通知。
- 9. 如有爭議. Sake Moment 保留最終決定權。

Terms & Conditions:

- 1. This privilege is available from now until 31 December 2025.
- 2. This privilege is available on Sake Moment physical stores only.
- 3. To enjoy this privilege, customers must present their valid SUPREME e-ID on their SUPREME App at the cashier.
- 4. Under the law of Hong Kong, it is illegal to sell alcohol beverage (intoxicating liquor) to people below the age of 18. If you place an order at Sake Moment store, you declare that you are aged 18 or above.
- 5. This privilege is only applicable to regular-priced products (except designated products).
- 6. This privilege excludes selected brands and products including but not limited to Juyondai, Whiskey, Dassai, Sake Cup Set and any other brands or products as Sake Moment may decide from time to time.
- 7. Except where indicated, privilege cannot be used in conjunction with other promotion offers.
- 8. Sake Moment reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice.
- 9. In case of any dispute, Sake Moment's decision shall be final.

